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to the other side*
Q You do mete that he vm a tall person?
A Yeo* ho was toll.
0 ho you »nto how ha was 'dressed?
A X believe he was in a suit-*
Q Okay* Pine* Can you think of anything else?
A That *s all*
Q Okay* That will conclude the interview* Thank 

you very nuch*
« » » ♦ »

Form 618 (R-3-4)
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 8, 1968 ‘ KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

INTERVIEW OF: FIELD, JOE 
6012\Bryanhurst, Los Angeles 
PL 11608 - Business PL 11406

INTERVIEWED BY: OSOKOW, UNIV 1179 
SMOYER 3:00pm

FIELD states he has seen SIRHAN many times in the Derby Room Bar 68th 

Street and West Blvd, in company with other Arab type people (males) 

the last time was Friday, May 31 between 5:30/?i00p®» Has also seen 

SIRHAN in the Gold Door Bar 67th Street and West Blvd.
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rampart Detective division

INTERVIEWS - JUNE 8, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

TELEPHONIC INTERVIEW - FOLLOW UP OF: EVELYN SIMS FIJI
585 Douglas Street 
Ph: 794 9285

INTERVIEWED BY: FARMER

Made telephonic interview-follow up, of Evelyn Sims Fin, 585 Douglas 

Street, PH: 794 9285. Mrs. Sims advised that she had been contacted 

by unknown officer and shown mugs of SIRHAN SIRHAN and brothers but

could not make I.D.
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LA 56-156
RJL/vaa

On September 26, 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los 
Angeles Police Department (LAPD), S.U.S. Unit, made available 
a copy of an interview conducted by the LAPD with Dr, MAX _R- 
FINKEL. The interview is as follows:



PERSON INTERVIEWED: DS» MAX R. FINKEL DATE/TIME7-16-68 3:35 PM

sexJ race cauc hair brn eyes blu ht 5-9 wt 190 D0B 6-27-35

RESIDENCE ADDRESS’PHONE

business ADDRESS 16237 Ventura Blvd, Encino Hospital PHOne 789-8131

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY .& HOW)

Witness has not been interviewed by the FBI or news media.
Witness was contacted by telephone the morning of June 5» 1968, about 
1:00 AM by Dr. Gettleman, the family doctor of Ira Goldstein. He was 
informed that the victim had been shot and was at Central Receiving 
Hospital and arrangements to move him by ambulance to Encino Hospital 
were being made by Dr. Gettleman. Witness arrived at the hospital about 
3:00 AM. .He examined Ira Goldstein and found him to be in moderate 
pain and had sustained a superficial gunshot wound to the left thigh. 
X-rays showed no bone damage, nor arterial or nerve injury. "I removed 
the bullet. I scratched a mark on the butt end so I could recognize it. I 
believe I made an "X11. I have performed many operations on gunshot 
wounds, and this bullet was obviously a twenty two caliber. I took the 
bullet, put it in a small glass jar, labeled it with the patients name, 
my name, and date and time of removal. This bullet was then turned 
over to the LAPD to a uniformed officer. I believe I could recognize 
that bullet again with my markings. Plus it was deformed. Ira told 
me he had been in the immediate vicinity of Senator Kennedy, and had been 
shot, at the Ambassador Hotel earlier that same morning, June 5, 1968. 
Goldstein was hospitalized on the 5th of June until the 6th. I saw 
him again on the 11th of June and again on the 18th of June at which time 
I discharged him from further treatment. I was contacted by the 
FBI and the only thing they asked me is would I be able to testify."

INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY:



RAMPART DETECTIVE DIVISION

' P-3#

PHONE CALLS - JUNE 7, 1965 KENNEDY SHOOTING DR 65-521 466

FOLEY, CHARLES & ^TY 6-7-65 7pm

3 9U ECHO si., PHONE 2 54-573 0 '

Lopez, Metro, has some friends who attended a meeting at Greek 

Orthodox Church, Third and Alvarado approx, two weeks ago. They 

were introduced to Sirhat Sirhan by older brother. They were 

trying to get the people to pledge money for the Greek underground 

to fight the Jews. There was quite a lot of discussion about \ 

Kennedy at the meeting. Their names are Charles and Katy Foley



RICHARD FMCK z

On July 19, 1968, Sergeant MIKE NEILSEN, Los 
Angeles Police Department furnished a copy of an interview 
with RICHARD FRICK conducted on July 9> 1968. The inter­
view is as follows:



INTERVIEW OF RICHARD FRICK
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TOOTV OF RICHARD FRICK
TAKEN AT 6587 DEI, PLAYA
GOLETA, CALIFORNIA
TUESDAY, JULY 9, 1968, 12:30 ?A
QUESTIONED BY: SGT, J, B, HacARTHUR, A372

SGT* C. E* COLLINS, ^6207
SMART REPORT DICTATED BY LAPD OFFICERS, REPORTED AND TRANS 
CRIBED BY SHARON TH1ELMAN, CSR, ON JULY 11* 1968,

Richard Frick resides at 205 North Ansel, Covina, telephone 
ED 2*6698, His date of birth is September 5, 1947 •

¥

Hr* Frick is a student at the University of Santa 

Barbara and had worked for the Kennedy organisation in Santa 

Barbara during the primaries. On the evening of the 4th of 

June, he was in company with several other people and drove 

to Los Angeles and the Ambassador Hotel where they had re* 

served a suite of rooms on the Third Floor. He accounts for 

his time after arriving at the Hotel as follows:

”1 walked around the Hotel, met Tom Devine and he 

gave me a press pass* I walked up to Room 523, saw Mrs. 

Kennedy, talked to her and then I saw Senator Kennedy as he 

was walking out of his room* I got on an elevator going down. 

Valerie Schulte was on the elevator* We went to the Embassy 

Room. I got in because of the press pass and then forced my 

way out towards the stage* I got to about fifteen feet from 

the stage and as I arrived at this point, Senator Kennedy was 

on stage but had not yet started speaking. After his speech, 

he started to the left side and I went over some tables to

Form 618 (R-3-4)
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"get to the doors at the right side of the stage* I did not 

realise that he had exited through the back of the stage and 

I thought that I probably would not get to see him again.

"Next I remember that I was in the little anteroom 

next to the stage and I heard some shots and a great deal of 

commotion. X pushed forward and got into the kitchen and then 

X saw the labor man on the floor. X looked across the room 

and X saw Valerie sitting on the floor. X went over and 

stayed with her until about 45 minutes later when we left the 

kitchen and went back to the Third Floor. I did not see the 

suspect and X was outside of the room at the time the shots 

were fired.”

There have been no prior interviews of this witness 

and he has made no statements to the news media.

Form 618 (R-3-4)
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

PHONE CALLS - JUNE 7, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

8;15PM CULLUM
A Mrs. FRITSCHE of 5125 Silver Arrow Drive, Palos Verdes Estates, 377-3808 

X
called and stated her mother called her and told her, she was waiting 

for a signal to cross the street in the Walteria Area. There were 2- 

men and a woman waiting to cross also. They were talking Arabic and 

one stated quote: "If he opens his mouth we are all dead. The other ]

stated - he won’t say anything no matter how much they beat him - hfe ’

is sworn. No. one said lets get out of here. The woman then said No

we can’t do that - they would .suspect us. We had better just stay here ' 

for awhile." '

A #1 M-C thin and short
#2 M-C heavier and talker NFD
#3 f_c , 32-135

But witness stated to her daughter she could I.D. all 3. Witness is an 

Essie Alexander she is of Greek descent and has spent considerable time 

in the far East. She owns a dress shop on Hawthorne Blvd, name "Alexander 

DuParee" means (Alexander’s of Paris) Mrs. Fritsche states if officers 

come to her home she will get her mother and bring her to her home for 

interview. She is 70 years old and has a heart condition but is willing 

to assist in anyway. r



P-60

RMMPART DETECTIVE DIVISION

PHONE CALLS - JUNE 7, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68 521 466

(MRS) FRITSCHE- , PHONE CALLS 8:15pm
5125 Silver Arrow Dr., Palos Verdes Estates Cullum
Phone - 3.7%-3808

Above called and stated her mother called' her and stated she was

waiting for a signal to cross the street in the WALTERIA area. There 

were two men and a woman waiting to cross also. They were talking 

Arabic and one stated "If he opens his mouth we are all dead." 

The other stated: "He won't say anything no matter how much they 

beat him - he is sworn." Number one said: "Let's get out of here." 

The woman then said, "No we can't do that - they would suspect 

-us. We had better just stay here for awhile." 

Susp 1 - M/Cauc thin and short 

Susp 2 - M/Cauc heavier and taller NFD 

Susp 3 - F/Cauc 32 135

Witness stated to her daughter (Mrs Fritsche) she could ID all 

three. Wit is ESSIE ALEXANDER. She is of Greek descent and has 

spent considerable time in the far East. She owns a dress shop on 

Hawthorne Bld, Names "Alexander de-Paree" means ALEXANDER'S OF 

PARIS. 

MRS. FRITSCHE states if officers come-.to her hmme she will get 

her mother and ^ring her to her home for interview. Sheis 70 yrs 

old and has a heart condition, but is will to assist in anyway.
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12 56-156 
RJL/vaa

On September 26; 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los 
Angeles Police Department (LAPD), S.U.S. Unit, made avail^le 
a copy of an interview conducted by the LAPD with Dr, KASPAR FUCHS, 
The interview is as follows: 1... ' 7 .



INTERVIEWS
FILE # 1-1748

PERSON INTERVIEWED: pr. Kasper FUCHS DATE/TIME 7-19-6 8_____________
Hospital

SEX M RACE C HAIR Brn EYES Brn HT 6-2 WT 200 DOB 4-14-21

RESIDENCE ADDRESS PHONE

BUSINESS ADDRESS 4868 Sunset Blvd. L.A. PHONE 663—8411

INFORMATION: (WHO, WHAT, WHEN, WHERE, WHY- & HOW) ‘ "

Witness was interviewed by the FBI a few days after performing 
surgery on Paul Schrade. Not interviewed by news, media.

"I first saw Paul Schrade in the Emergency Room at Kaiser Hosp, 
about three in the morning 6-5-68. I examined him and found him 
a little lethargic, coherent and able to speak in a sensible manner. 
He was fairly alert but hazy about some details. He didn’t remem­
ber what happened after he was struck. It is my opinion he was 
probably unconscious. The bullet entered in the front just behind 
the hair line and the exit wound was about two and a half inches 
right in the middle of his head. The route of exit was more jagged 
looking. The x-ray showed an area three quarters of an inch in 
diameter which was shattered and bone driven into the skull. Por­
tions of the bullet lodged in the bone. The wound was directly 
over the area called the sagittal sinus, this is a major vein that . 
collects the blood' from both hemisphere of the brain and routes it 
back to the heart. An incision was made and damaged tissue was 
removed. It was found there was minor injury to the Sagittal sinus. 
There was a small hole in the skull at the entry which will heal 
in time. Part of the bullet exited out of the back. Bullet frag­
ments were sent to the pathologist. It looked like a twenty-two 
bullet. Schrade made a complete recovery and suffers no ill effects 
other than occasional headaches."

kw/8-13-68

INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: 
S/M. BOWLES #5195



FILE # 1-2929
(XyiNTERVIEWS

PERSON INTERVIEWED: FINLEL jrsi ChMl^^ )DATE/TIME g-H-fis in bm _

SEX p RACE c HAIR 3rn EYES Brn HT 5-4 WT 121 DOB 3-20-21 ________ __

RESIDENCE ADDRESS 4223 E. Broadway, Loner Beach PHONE 438—8774 —

BUSINESS ADDRESS itone PHONE.

INFORMATION: (WHOzWHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW) "

Mrs. FINLEY worked at the Rafferty Hqtrs 4059 Columbus, Long Beach.

She & her daugnter-in-law, Margaret FINLEY (1-3300) weiit to tire Ambassador 
Hotel & to the Rafferty Room arriving at approx. 8 PM. Tiiey found seats 
near tne band stand & sat watching the people. There were many waiters, 
serving drinks. All appeared to be Mexican. (No Females serving drinks) 
As they sat, a young man whom sue thought to be a waiter walked by. She 
and her daugnter-in-law decided he was not a waiter. Described as M/Poss 
Armenian, Mid 20’s, short unkept curly'hair, white shirt, dark pants.
He was alone as he walked passed them.

She recognized a picture of Sirhan in tne paper as the same individual 
she saw in tne Rafferty Room. Mrs. FINLEY was snown mugs of Look-alikes 
and she selected a photo of Sirhan as the closest reseinblance to tne 
person she saw at the Hotel.

Mrs. FINLEY & her daughter-in-law left the Hotel about 12 midnignt. 
Heard of the shooting on the radio. She did not have a camera or tape 
recorder.

kw/9-16-68

investigators making interview:
G. DOMINGUEZ 7156

APPROVED BY



^lNTEkV$£^S

PERSON INTERVIEWED:&£J1!!l^ &&J DATE/TTMEJ^^?^^

SEX ^M RACE C HAIR^^AyEsA^ HT ^^ WT ^ ^F DOB /^f^Vy________ ___—

RESIDENCE ^VRSSS 3/j[\M&££@^&^J^^ ________

BUSINESS ADDRESS 3W& ^.®r^ ^^o X/^^ /^aPHONE

INFORMATION: rWETC>7WHAT7v^

investTSators""^^
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MAY 1962 EDITION

- GSA GEN. REG. NO. 27

- UNITED STATES GOVEWMENT

Memorandum
: SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 11/13/68

FROM -: SA R. J. LA JEUNESSE, JR.

subject: KENSALT

RE: RENT C, FOSS

On 11/12/68, Detective Sergeant ROBERT ROBINSON, 
Los Angeles Police Department. (LAPD), SUS Unit, made avail­
able a copy of a one-page interview with RENT C. FOSS 
which was conducted by personnel of the LAPD on 6/20/68.

Attached hereto is the above described copy of 
interview number 1-2206.

RJL/rse 
(1)

NOV 15 1968 
FBI _ LOS ANGELES



1-2206

PERSON INTERVIEWED: FOSS, Rent C. DATE/TIME 6-20-6 8 12:15 PM

SEX ~ RACE HAIR EYES HT WT DOB

RESIDENCE ADDRESS 209 N. Daroca St. , San Gabriel PHONE 282-4092

3USINESS ADDRESS PHONE

INFORMATION: (WHO ,WHAT ,WHEN ,WHERE,WHY &’ HOW)

P/R states he was at the Eaton Canyon Gun„Range this month (unk date) 
on a Wednesday or Thursday at about 11:15 AM. Range is located on 
New York Blvd. N. Pasadena. P/R was target practicing & observed a 
subject who he thought looked like Sirhan. P/R states the subject 
was also target practicing to P/R’s left approx. 10 ft. from him. 
P/R described subject as M/Hindu; 25/26; 5-4/5; slight build; approx. 
110 lbs; Drk curly long hair that, hung over subject’s ears; slender 
nose. P/R states that subject was not shooting gun rapidly but was 
slow firing. P/R described the gun as being a small caliber .22 
Revolver - 2/2^ barrel - B/S. Subjec.t was at the range prior & after 
P/R’s’ arrival.

When shown mug photo’s P/R picked out Sirhan with some hesitation 
and stated the subject at the range had a slender nose.

P/R could not positively.ID mug of Sirhan.-



PERSON INTERVIEWED: FOSS, Rent C. DATE/TIME 6-20-6 8 12:15 PM

SEX RACE HAIR EYES HT WT DOB;'

RESIDENCE ADDRESS 209 N. Daroca St, , San Gabriel PHONE 282-4092.

BUS INESS ADDRESS;;PHONE

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

P/R states he was at the Eaton Canyon Gun.Range this month (unk date) 
on a Wednesday or Thursday at about 11:15 AM. Range is located on 
New York Blvd. N. Pasadena. P/R was target-practicing & observed a 
subject who he thought looked like Sirhan. P/R states the subject 
was also target practicing to P/R’s left approx* 10 ft. from him. 
P/R described subject as M/Hindu; 25/26; 5-4/5; slight build; approx. 
110 lbs; Drk curly long hair that, hung over subject’s ears; slender 
nose. P/R states that subject was not shooting gun rapidly but was 
slow firing. P/R described the gun as being-a sma.ll caliber .22 
Revolver - 2/2^ barrel - B/S. Subject was' at the range prior & after 
P/R’s arrival.

When shown mug photo's P/R picked out Sirhan with some hesitation 
and stated the subject at the range had a slendet nose.

P/R could not positively.ID mug of Sirhan.

Clothing on subject unknown.

kw/8-27-68

IWSJPJ^yQKS MAKING' INTERVIEW; APPROVED 
S/ht.



SEX M RACE_31i£.HA 1R 6rn EYES Dm HT 6-3 WT 180 DOB 2-19-30___________ ___

CHECKED
RESIDENCE ADDRESS 22400 Pacific Coast Hwy; Malibu PHONE 456-8026___________

* BUSINESS ADDRESS MGM PHONE 836-3000___________

__ _________ In Kansas on Location Phone (316) MU 52740____________________ ________

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Mr. FRANKENHEIMER is a producer for MGM and was contacted by phone 
in Wichita, Kansas where he will remain until mid-September (Ph#- 
778-1192 & 685-2740).

Mr. FRANKENHEIMER states that Kem^^g^g^UJQ»„^ 
he drove Kennedy to the Ambassador. He arrived at the Hotel at 
"appfdk. 8:05 PM and went to the suite Kennedy reserved. Mr. FRANK­
ENHEIMER and Steve went downstairs to the Embassy Room about 5 
minutes before Kennedy. The route Mr. FRANKENHEIMER took to the 
Embassy Room took him through the kitchen and he states that at 
that time he didn’t see anyone in the kitchen. During the speech 
he was standing behind the right door of the stage and watched it 
on a TV. Approx. 5 minutes before Kennedy finished his speech, 
Mr. FRANKENHEIMER states a male visibly shaking pushed him (FRANK­
ENHEIMER) and stated, "Get out of my way". Mr. FRANKENHEIMER states 
that his first reaction was to get mad but he disregarded the incid­
ent. He then saw the male walk' behind the stage and make a right 
turn which would put the male going the the direction of the kitchen. 
Mr. FRANKENHEIMER describes this male as M/unk descent, early 20’s 
dark bushy hair, wearing a blue sweater. Mr. FRANKENHEIMER has 
seen pictures of Sirhan but feels he could not ID this male if he 
saw him again and therefore doesn’t know if this male was Sirhan 
or not.

He does not recall seeing any woman in a polka dot dress. He did 
not have a camera. He has not been' contacted by the FBI.

He has made one statement to a female reporter from a Santa Monica 
paper and it appeared in the 6-5 edition of the paper. Other numerous 
reporters have attempted to contact him but he would not give any 
statements.

No persons seen at the Hotel.

kw/^fi-SS

1APPROVED BY:
I '/T" /< , //<■/% /



INTERVIEWS

person interviewed.: Freed, Evan Phillip

• FILE # K-23 _____________

DATE/TIME 8-1-68 9^1QAM

SEX ^ RACE cauc HAIR bm EYES^l HT 6-1 WT1^5 DOB 9~H~^_____________ ___
« MMaMMMMM MMMWMMMB MMWMMM e«»*»«^W»»» «l^l«i»««MI»» MMMMMMWM* ••^■••^•■^■^■•^••••^••••'"^■"^■^■■■•■••••^^^"^■*^^^^^^^^^^^^^^^^““ -

residence address 9^31Cresta Prog LeAo . I PHONE 870-5900-

BUSINESS ADDRESS Cal State LqA8 &PHONE,

Evening Star News*, Culver City 839-5271

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)
This is a re-interview.
Mr. Freed was interviewed in Room 803, P.AOB., and made the following 
statement with the use of "the mock up". Freed arrived at the hotel 
approx. 8:00 PM and went directly to the Embassy Rm. He remained there
for approx. 10 min. and then went to the Kennedy suit on the 5th 
floor. Freed is ajphotographer.. He remained on the 5th floor until the 
Senator went down stairs to make his speech. He went to the Embassy 
Km. to hear the Senator’s speech. While in the room, he became involved 
in a scuffle with an unk. male and damaged his camera. He went to the 
kitchen area to make repairs on his camera. While in the kitchen, he 
obs. the Senator coming toward him. Atlthai time he was in the vicinity 
of the first of the three steel tables. He obs. the Senator stop to 
shake hands with some people. At this time, he was off to the Senator’s 
left and facing the Senator about 6 feet from him. He was looking in 
his camera, focusing it, waiting to get a good picture. He described 
the room as being fairly dark or the lighting not too good. He recalled 
hearing the noise on his left, whichwas in the opposite direction from 
the Senator. He did not redall what the noise was. He started to focus 
his camera when he simultaneously heard what he thought were firecrackers 
going off to his right. He turned and looked t^krd the floor and then in 
his field of vision, he saw the suspect with gun in hand. He did not 
recall how the sapect was holding the gun. He did not see flashes from the 
gun or smoke. Suddenly, he became aware of people falling. He is not sufs 
that he saw the Senator fall, but he did see someone fall who was in the 
area where he last saw the Senator. He started backing up himself, and 
at the same time recalled a group of men struggling with the suspect. He 
next recalls being in the area of the doors going into the Colonial Rm. 
He stood there for approx. 10 seconds and then went into the food prepar­
ation area of the kitchen and from there back to the area of the shooting. 
He stated he was so overwhelmed by the incident that he was just wandering 
around. When he returned to the area of the shooting, he saw the’ Senator 
lying on the floor. After that, he said, "I’d seen enough, I didn’t 
want to see any more so I left." Immediately after the shooting, while 
standing by the doors to the Colonial 3m., he saw 2 men run from the vicinity 
of the second steel table. One man seemed to be chasing the othei* and was 
hollering,as best as he could remember "Get him; Get him; Get it." He felt 
the men could have been going for help or that one was chasing the other; 
he didn’t Recall seeing either one again. He was not interviewed by the 
F.B.I. .

rz^?WL==z -----
INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: APPROVED>BY:

Pf1 + n}>»,++ ^ <707?



W* Z^'Z^'/
PERSON INTERVIEWED; FREED, Evan Phillip 21 yrs. DATE/TIME 6-14-68; 7:1OPM__

SEX RACE HAIR EYES^HT WT DOB_________________ _______

RESIDENCE ADDRESS 9431 Cresta Dr., L4,- ' PHONE 870-5900

BUSINESS ADDRESS Calo State L. A.-student & Evening PHONE
Star News? Cui*City.

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN ,WHERE,WHY & HOW)'”■

Interviewed Mr. Freed at Police Bldg. above date and time. Mr. Freed stated t 
that he is a free lance press photographer for the Evening Star News - Culver 
City, and was covering the activities at the Ambassader Hotel on Election Night* 
(6-1468)

He arrived at the Ambassader Hotel at at approx. 8;30 PM and was admitted to 
the fifth floor, where he spent most of the evening. Claims he took several 
photos of Senator Kennedy during the evening when the Sen. was walking about 
the fifth floor. However, he stated photos had not been developed at this 
time. Sometime later that evening he heard someone say that Sen. Kennedy was 
going down the elevator to the Embassy Hoorn. Mr. Freed States he also went to 
the Embassy Room, but used spiral stairway instead of elevator, which was too 
crowded.
After hearing most of Senator Kennedy’s speech from the Embassy Ballroom, Mr.
Freed walked into the kitchen area and stood in the vicinity of the ice making 

- machine. When Mr. Freed heard the applause and realized the speech was over, 
he looked down the corridor toward the back of the stage, and saw the Senator 

, approaching. He entered the kitchen with very few aids in front of him (pbs- 
■ sibly only one.) At first he headed toward the freight,elevator, but for some 
reason he turned and walked toward the stainless steel table in the kitchen area. 
Mr. Freed claims he stood in path of Sen. Kennedy while the Sen. was shaking 
hands with some of the kitchen personnel." When the Sen. got within three to 
five feet of Mr. Freed, and was shaking hands with one of the kitchen help, Mr. 
Freed heard a ’’pop noise” like a balloon. Freed turned to his left (direction 
of the noise) and then heard sounds like fire crackers going off. He instinc­
tively looked up to see Sirhan Sirhan firing what appeared to be a 22 cal. 
pistol in the direction where Sen. Kennedy had been standing. However, he could 
not see the Sen., because suddenly there were numerous people running in dif- ■ 
ferent directions and as a result, he was forced against the east wall of the 
kitchen. However, immediately after the shots were fired, Mr.Freed claims he 
saw Rafer Johnson and someone else'(thinks it was Bill Bundy) struggling with 
Sirhan.
A few seconds after being pinned against the east wall of kitchen, Mr. Freed 
stated he saw three people running in his direction. One was a woman, the other 
two were men. The woman ran out the door to his right and a man wearing a' 
bright blue sports coat ran out the door to his left. The third man was yelling 
"get him, get it”. He ran out, apparently chasing the man in the. blue coat. 
The man doing the chasing according to Mr. Freed was a "Kennedy Advance Man”. 
He described the man being pursued as a male cauc., 24 hrs., 6-1, 150/160 

v continued
...  — —"   < -w--—~~—-~^ 4"" ■-—-- ....... . ,,■■■■'" 

IJmVESTIGATORS MAKING INTERVIEW': [APPROVED BY:



black hair, med. length, dark complexion. No description of the woman except 
she was a female cauc., possibly wearing a polka dot dress.

. A rough sketch of the kitchen as sketched by Mr. Freed.is attached to this report.

There seems to be some credibility to Mr. Freed’s story. However, it is believed 
that Mr. Freed tends to be a name dropper, using names such as Thomas Braden, 
Bill Bundy, Frank Martkowits and Bick Brew as being personal associates of his.



Thoma* C. Lynch 
tnoMn »™«ai

STAlfcUr UK>.<.-u...vh

BUREAU OF CRIMINAL IDENTIFICATION AND INVESTIGATION

CHI«r or BURKAU

Sqrarimrtti #f Jiwtirr

___Subject(s)of your inquiry has/have been identified with a previous 
record in our files; record transcript(s) enclosed.

Search of our files fails to disclose any record on the basis of the
,information furnished with your inquiry.

X Subject(s) of your inquiry may be the same as described in the en- 
/ closed record transcript(s). /

___ Photograph(s) enclosed.

order to comply with your inquiry, 
as follows;

X Copy of fingerprint card(s) enclosed.

"___Material returned herewith.

further information is requested

Number of enclosures

___ Copy of this information sent to:

Sec. 8046

Very truly yours,

A. L. co 
Chief of ure

(Rev. 7-1-66)



LEAVE THIS SPACE BLANK -"SEX

APPIIOT
HKDOLENPMEFl RENAME

SIGNATURE OF PERSON FINGERPRINT#)

HiJE CQJMm**e

Ms T

RESIDENCE OFfiERSON FINGERPRINTED
H^ N. Gordon, Apt. 14, Pomona, Calif

mr

CONTMWTOII AND ADDRESS AMNCY AND ADMEM

California State 
Polytechnic College 
Kellogg-Voorhis Campus 
Pomona, California HAIR EYES

WT.

.10

<?
F.V

i IG FINGERPRINTS

E OR PRINT ALL REQUESTED EIATA

CLASSED BY

NUMBER HEAVE THIS SPACE BLANK

DATE FINGERPRINTED

CITIZENSHIP

USA

CLASS. ^J

h I U P©o /C 
ch 2 982 755

CHECKED BY

B.
1. RIGHT THUMB 5. RIGHT LITTLE2. RIGHT INDEX 4. RIGHT RING

LEFT FOUR FINGERS TAKEN Sil

’’tf’14'

B;
, / j -'l'*i*w>v,e.'

sfe;

FILL OUT REVERSE SIDE COMPLETELY

3. RIGHT MIDDLE

REF.

S®
Sa®

IO. LEFT LITTLE7. LEFT INDEX

wSW i ^®

EN SIMULTANEOUSLY

®3

op.

fours'

^U®=jy<{^

sT^K Bureau of criminal identification and INVESTIGATION 
n-^' SACRAMENTO. CALIFORNIA

'&0&s#£ ^i’j^ <w 
£-v-<

6. LEFT THUMB

WHiifeoUSLY
Big .^

8. LEFT MIDDLE

sg^i

LEFT THUMB RIGHT THUMB WW('
Mt

K’ .



1 ■
LA. 56-156 
RJL/jmb

RE FRANK MANKIEWICZ ^A^lLLMfc^, ' • ’
' WILLIAM BARRY, ROOSEVELT GRIER, E# 0. ■ WILLIMAN " ■

On July 29, 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los Angeles' 
Police Department, made available to SA R. J. LA JEUNESSE, JR. 
a two page copy of interviews conducted by representatives 
of the Los Angeles Police Department during the -early ’ 
morning hours of June 8, 1968, immediately following the- . 
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY; The report is as ’ 
follows: ’ • . ’



ART DETECTIVE DIVISION

IN&IE'HS’-- JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 6^-521 466
INTERVIEW -OF- FRANK MANKIEWICZ ^C^TERVIEWED BY E.H. HENDERSON, HOMI

' 5206 Keokuk J.E. CHIQUET, HOMI
Washington D.C.

..Ph: -656 3939. INTERVIEWED ON 6-5-68 5:40 AM/5:48. AM
. Bus Address: 2000 L. St., N.W., Wash. D.C.

TAPE'FT. - 024/161., Good Sam. Hosp., 9th Floor

.1 was to the left of the Senator and about five feet behind him.' I 

heard what sounded like firecrackers popping, there was probably less 

than 10 of these,popping noises. I saw 3 or 4 hands on an arm and

there was a gun in the hand. I never saw the- person who was holding 

the gun as people.were obstructing my view. The gunman was subdued 

by other persons so I directed my attention to the Senator who was 

lying wounded on the floor. I cannot I.D. the susp. 

INTERVIEWED OF J. W. GALLIVAN, JR. INTERVIEWED BY HENDERSON
i 17 S. 12th East CHIQUET

Salt Lake INTERVIEWED ON 3:10 AM/3:23 AM-
Advance Man for Senator Kennedy

TAPE FT. - 273/366 ' ' . ' ■

Leading Kennedy into .the Press Room, heard five shots, saw a male

Latin (susp) w/a gun, he was subdued, the gun taken away by Rosie

Greer. T
INTERVIEWED OF WILLIAM BARRY k INTERVIEWED BY HENDERSON

16 Overlook Rd CHIQUET
New City, New York INTERVIEWED ON 6-5-68 5:12 AM/5:22 AM
Ph; 914-NE-44541
Bus. Address-16 Wall St. New York, New York
Bus. Ph: 212-577 2152

TAPE FT. - 892/024, Good Sam. Hosp.- 9th Floor

I was abreast of the Senator about 4 feet away from him when I heard 

the shots, we were in the corridor. I saw this man holding a small 

caliber revolver in his hands, he had just shot the Senator. I took ■ 

the gun away from him and put the gun on the counter. The susp. grabbed 

the gun and then Rayford.Johnson and Roosevelt-Greer helped me subdue 

<-hp cncn. smin. i eft Ph a nust. with Johnso; md Greer and I went



' RAMPART DETECTIVE DIVISION ' •
INTERVIEWS - JUNE 5, A KENNEDY' SHOOTING DR^-521 466 / "^/

INTERVIEWEE WILLIAM BARRY (con't) $

to where the Senator was lying. Just after the shots were fired, I 

saw the susp. holding the gun in his right hand, his arm was extended 

and the gun was. about 12 inches from the Senator's head.

INTERVIEW.OF ROOSEVELT GREER ^ INTERVIEWED BY HENDERSON

• 1148 So. Spalding CHIQUET
L.A. ' INTERVIEWED ON 6-5-68 3:30 AM/3:58AM
Ph: 936-6441 . ' E

TAPE FT. - 453/568 ' E

Bill Barry, the Senator, Mrs; Kennedy and I were walking away from ] 

the stage, when I heard several shots. I looked up .and saw a man 

holding a gun in his hand, I think the gun was in his right hand.

I didn’t see anyone fall as a result of a gunshot. I went to where 

the man with the gun was standing and helped some other men subdue 

him. He was still holding the gun so I twisted it out of his hand.

I later gave the gun to- Rayford Johnson. I saw two men lying on- 

the floor, one of them was Senator Kennedy, he was bleeding from the 

head. •

INTERVIEW OF.EARL C. WILLIMAN ^ INTERVIEWED BY HENDERSON’ 

3412 Helms Ave." CHIQUET
Culver City INTERVIEWED ON 6-5-68, 2:03 AM, 2’.:24
Ph: VE-94253 ' 2:32 AM

TAPE FT. -.144/158

I. heard two shots and then saw this man running with a gun in his hand. 

I ran after the man as did Rayford Johnson and another male negro. We 

caught him and held him until the police arrived. I didn’t see anyone 

shot but I did see one man on the floor after he had been shot. Later, 

I saw Senator Kennedy lying on the floor. He was bleeding from the 

head; The man we caught didn't say anything. Rayford Johnson took 

the; gun from his hand. Now that I think of it, it was not Rayford 

Johnson that took the gun from the man. The man that took the gun

was a stocky male n ro.



INTERVIEWS TILE 1-1014

Person(s) Interviewed:- GALLIVAk, Jack Date 6-21-68, .'J

Time- - ■ z 4:30 pm 
SUPPL TO 1- 94

Business Address & Phone £ 17 South 12th East Salt Lake City .

Residence Address- & Phone _______ - ' ■'_______ ______————.

—;---------- ---- —4—__——_————————————————————————————————— -~-~——1““"

Info? ition (To be complete, the Report should include:Who/What,when,Where,Why 
' . &. How)

Phone interview.above date and time ' ■ .

'SUPPL TO 1-94 •. . '

'SEE - ATTACHED STATEMENT ' . ’ ’

Investigators making interview

Mac Arthur & Patchett
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STATEMENT ^JACK GALLIVANT NO. 17 SOlA 12TH EAST, 
SALT LAKE CITY. PWM UNEMPLOYED.
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He was an advance man in the California area for the 
Senator’s campaign. Gallivan stated at the time of the 
shooting, he was approximately three quarters of the way 
down the length of the metal tables in the kitchen area 
and was en route to the Colonial Room. He was walking by 
himself, and although there were other people near him, he 
does not recall who they were. He heard the shots and on a 
about the fifth shot recalled turning and looking back. 
He remembers seeing Barry (William G. Barry, a security man 
for Senator Kennedy), along with a group of other men, 
wrestling with the suspect. He ran to where they were, told 
by Barry he could handle the suspect, and Barry left to 
help the senator. He recalled that during the struggle of 
the suspect, he had the web of his left hand between the 
hammer and the frame of the gun to keep it from firing 
again. As he recalled Rosie Grier later wrestled the gun 
from the suspect.

Gallivants location at the time of the shooting would 
be such that he would have had to have walked past the 
suspect in the route he traveled. He was questioned 
regarding observing the suspect prior to the shooting 
but stated he did not*

Form 618 (R-3-4)



RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 5> 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466 

On 6-5-68, 10:40 am at Woodbury College, interview of 

Daniel Victor GAMBERONI.

On 6-5-68, 10:40 am at Woodbury College, in company of FBI 

agents, McCullough and Mills, officers interviewed Daniel Victor 

Gamberpni. Mr= Gaberoni-resides at 22937 Enadia Wy, Canoga Pk. 

887-0954, with his wife Maria Teresao Mr. Gamberoni’s father- 

in-law, Humberto Saavedra, is paying subjects tuition at 

Woodbury College. Mr. Gamberoni is in the U„ S. from Switzerland 

on a students' Visa, LolgraUcn Mr. Gamberoni,

has been in the U. S. since 4-26-67<> Mr. Gamberoni states, he 

owns a ’66 Falcon, Calif. Lie. FRS 654. DOE 7-23-42.

Gamberoni stated that on 6-4-68, at approx. 4/45 pm, he picked up 

Robert Gindroz* (Gamberoni’s God-father) vehicle, a 1959 Chrysler, 

blue/wht at the gas station at 6th and Alexandria and proceeded 

SB on Alexandria and parked veh. prior to reaching Wilshire Blvd. 

Veh. left parked and unlocked, SB on West side of street near 

construction site. He then returned car key and Mr. Gindroz’ 

credit card to Mr. Gindroz at hotel. He stated he stayed at 

hotel until approx 6/20pm and he then went to his fraternity 

house at 726 S. Harvard. Mr. Gamberoni stated that on Mr. Gindroz1 

vehicle, the key does not seem to fit the ignition switch properly 

and that you can not insert the key completely into the ignition 

switch.

(Farme r/Johnson)



RAMPART DETECTIVE DIVISION
1-65

INTERVIEWS - KENNEDY SHOOTING, DR#68-521 466

JOHN GARDNER, 3470 WILSHIRE #381-4653 

\

At 9PM, was at a meeting 3343 W. Wilshire Blvd, in parking lot in 

back , obsvd two poss. male, mexicans, both short, one was fat. 

Thin suspect - about 25 yrs; heavy set suspect 35/40;

Thin susp. had close cropped beard. Heavy set suspect drove in; in 

a light colored SW; Thin one was driving a poss. '56 Thunderbird; 

light in color; Both suspects appeared suspicious. Heavier suspect 

walked to the building and turned around and handed the thin suspect 

some keys, and both left in their cours. Both dressed casually.

Thinks he can ID them/ 6-6-68 - Follow-UP: 4:34PM - Not in. Sec. will 

have him return call when he returns or checks in. (Klein) 

6/7/68 9:35A - Not in.

6/7/68 - Not in



LA 56-156 
RJL/vaa

On September 26,. 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los 
Angeles Police Department (LAPD), S.U.S. Unit, made avai^ble 
a copy of an interview conducted by the LAPD with Dr. JyfflN T._ 
GARNER. The interview is as follows: / “



4

PERSON INTERVIEWED: GARNER, Dr'. John T. DATE/TIME 7-31-68 12:15 PM j

SEX M RACE C HAIR Brn EYES Brn HT 5-9 WT 165 DOB 7-1-28

RESIDENCE ADDRESS PHONE^

BUSINESS ADDRESS 744 Fairmont, Pasadena, Calif.______ PHONE 793-2119____________

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Witness has not been interviewed by FBI or news media.

Witness was contacted by Dr. C. Revella, SY 62643, that Mrs. 
Elizabeth Evans was in Huntington Memorial Hospital, a victim 
of a gunshot wound. Dr. Revella further explained he was the 
family doctor of Mrs. Evans, however, he needed the services 
of a surgeon. Witness is not positive of the initial tifilfof 
this telephone call other than it was early in the morning of 
June 5, 1968. He saw Mrs. Evans later that morning in the 
hospital and examined her and found she had sustained a super­
ficial bullet wound in the scalp. He could feel the bullet 
under the skin. He performed the operation and personally gave 
the bullet to Lt. M. K. King #3341 of the Pasadena Police Dept. 
He did not mark the bullet, Mrs. Evans was discharged from 
further care on June 18th, 1968. Patient fully recovered.

kw/8-6-68

INVESTIGATORS MAKING INTERVIEW: 
S/M Bowles #5195
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On Jid.y 24, 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los Angeles 
Police Department, made available the following typed statement 
of JOHN GEARHART-, which was obtained on July '23, 1968:



VERBATIM STATEMENT OF JOHN GEARHART 
July 23, 1968
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!3®® OF JOHN GEARHART
$27 EAST GHENT, AZUSA, CALIFORNIA
TAKEN IN POLY B, 4TH FLOOR, PARKER CENTER
TUESDAY, JULY 23, 1068, 2:35 P.M.
QUESTIONED BY: IT. ENRIQUE HERNANDEZ #7101, S.U.S. UNIT
REPORTED BY: STELLA 0. ROTH, INTERNAL AFFAIRS DIVISION

SGT. HERNANDEZ: Okay, John, now for the purpose 
of this interview, I want to introduce you to the stenographs:; 
Miss Stella Roth.

A how are you?
SGT. HERNANDEZ: This is July the 23rd. It’S 

2:35 p.m. We are on the 4th floor, Parker Center, 150 North 
Los Angeles street. Now, John, for the purpose of this 
interview we are going to try and determine the true facts 
concerning a report that was made by you to the Los Angeles 
Police Department on a letter that was dated the 4th of July, 
1968, and apparently was made bysou to the Sheriff ’s Office. 
Do you remember that letter that—or a report that was taken 
by the Sheriff’s Officer earlier this year?

A Yes, sir.
Q Now, without being embarrassed or being ashamed,

I want to ask you some questions—a few questions concerning 
certain allegations that were made by you on that letter. 
Okay?

A Right.
Q Remember the thing we’re trying to determine

here is the truth. And as I told you, we’re going to cancel

Form 618 (R-3-4)
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this report and forget about it. As far as your own personal 
situation at home., at work, anywhere else, my suggestion to 
you is just not say anything, just forget about it. Just 
don’t discuss this any more,

Now, first of all you had indicated to the other police 
officers that on June the 4th, 1968, during the evening hours 
of that evening, June the 4th, that you had been to a cock­
tail lounge or a bar by the name of the—what’s the name of 
that bar?

A Talk of the Town.
Q Talk of the Tom in Covina. You had said that 

you talked to a person whom you knew to be Sirhan Sirhan, 
is that right?

A Tea*
Q Now the true fact as far as seeing or talking to 

Sirhan on that date, the true facts are that you have never, 
in fact, seen or talked to Sirhan Sirhan; is that right?

A 7es«
Q Okay* Now, concerning the rest of the report

allegations, this person whom you had identified as Sirhan 
Sirhan, making threats regarding Senator Kennedy that they 
were going to take care of Senator Kennedy, all the other 
conversation, there is no truth in that at all is there? 
Just be truthful with me. It isn’t true that anyone told you 
that they were going to take care of Senator Kennedy is there?

A ' This person said, '‘’Don’t worry, he’s not going to

Form 618 (R-3-4)
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win# ”
§ No, but what I am talking about, you know and X 

know that no one told you that they were going to take care 
of Senator Kennedy,

A Kb. ThatTs night*
Q So in essence what I have here is a report that 

entails two-and-a~half pages which goes into fine detail 
about Sirhan Sirhan and you having conversation which we know 
is no longer true. That never happened, is that right?
You never talked to Sirhan Sirhan?

A X guess not*
Q And you never saw--as a matter of fact, you have 

never seen Sirhan Sirhan in person, have you?
A No, sir.
Q So therefore the rest of the report, there is no 

foundation to it, is there?
A No.
Q Okay. Now everything that you have told me in 

here is true right now, is that correct?
A Well, it must be if that machine says so,
Q No, not if that machine—no, in your own heart, 

in your own heart, what you are telling me in here is the 
truth; isn’t it? it takes a big man—

Q —I realize that, sir.
Q And 1 think you are trying to be a big man, and 

I think you are a big man by admitting what is true is true,

Form 618 (R-3-4)
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what is not true is not true*
A I understand that*
Q Bat you are saying in this room right now is 

true, isn’t it?

A I just—I Just can’t visualize why I would say 
that*

Q Okay, well, let’s dwell on that a little bit. 
you gave me an explanation about the fact your brother-in­
law—

A —brothers*
Q Brothers who were in the service and apparently 

performed in your eyes admiringly during the time they were 
in military service, is that right?

A Yes.
Q And so you have given me an explanation why you 

made up the story about Sirhan, and I think it is a logical 
explanation, but the fact remains—

A Why did it seem so real like and Just­
ed —well, I don’t know. I couldn’t answer you 

that because I am not a medical doctor. I don’t know why it 
might seem real, but the fact of the matter is it isn’t real; 
it isn’t true you saw Sirhan; you never talked to Sirhan. 
We know this.

A Yeah, but I’m 46 years old.
Q Well, what does that mean?

A Well, it means that I—I just don’t know that to

Form 618 (R-3-4)
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9 9 ^
let—to let your mind, yourself, your body, your control of 
your faculties take over you like that, X*m unstable to be 
right honest.

Q Do you feel that you are unstable?
A Why you proved that I was, anybody act like that.
Q yeah, but also that anyone corrects yourself like

you have corrected yourself certainly isn’t unstable. We 
all have our weak moments. We are all human.

A No, but—
Q But the thing here is we are trying to make a 

condensed cancellation of the report you have made and 
specifically let me ask you now, what we are talking about 
now, concerning Sirhan Sirhan, the Talk of the Town bar and 
everything you told me about never having seen Sirhan, in 
fact, never having talked or seen Sirhan, that is true; 
isn’t that true? Kight now in this room you are telling me 
the truth, aren’t you?

A Oh, 1**1—I guess I am, sir.
Q Well, do you know whether you are telling me the 

truth or not, John?
A But the fact that**
Q 1 mean right now whether you are lying to me or 

telling me the truth, don’t you?
A I am undoubtedly telling you the truth.
Q That’s all X am asking you,
A Why did this other thing get a hold of me?

Form 618 (R-3-4)
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Q Maybe you should see a psychiatrist, I don’t know, 

A I don’t consider myself an alcoholic, 
Q Well., we can discuss that with more detail after 

we leave the room, but the purposes of this report was to 
correct earlier statements to the police, and X think we have 
done this. Okay?

A ©Kay.
SGT. HERNANDEZ: The time is now 2:45 p.m., and 

this interview is over.

Form 618 (R-3-4)
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEW - JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68 521 466

Info received that EDDIE GIVINS bartender in Hollywood Hotel

Hunt Room recalled a Dr. GRIFFIN, M.D., M/Cauc 70 5-6 in bar

w/an unk person. He overheard GRIFFIN remark to this male that 

te would pay $10,000 to stop Kennedy. GRIFFIN is sort of a 

hippie commander.

(Lt. Kauzor)



Business Address & Phonenfomants Name

Mohan ■ 1730 Centinela, Inglewood 776-3244
t*—1 * '■ " nM—fi—ni..wa"iwae-..Trsri-OT‘Cim,i.w»wiw^wnwBMiaMt.jn.vrac;

I met SIRHAN SIRHAN during-the early part of 1963 at Pasadena City College.

Heandjij^elfweJt^Mdifi^^

np ^Znilijje Completed :j? 4. -^,.

.esidence Phone: > '

1122 W. 30th'St., L. -A. " 743-4236

hvestigator Receiving Info: Date & Time Received:
MtmxtmaM

■ HERNANDEZ, E, 7IOI 6-14-63 11:45 AM

JNFOMION;
Above'party was' interviewed at his- residence

attended Pasadena City College with suspect SIRHAN SIRHAN.

States that he

Stated that

both were members of the International;Club which is composed of approximately 

150 foreign students. Also,' used to see SIRHAN at Santa Anita Race Track 

periodically. Last time he^saw SIRHAN was during-the months of January 

or February of 196$. ■ Had conversation with SIRHAN relative to SIRHAN.Ts 

'accident at the track. SIRHAN stated he felt well, but was sueing the 

“people”. GOEL states•that in his opinion SIRHAN looked or acted no • 

different than when he used to attend school with him.

ASSIGNED TO: HERNANDEZ ', STRONG and SANDLIN

RESULTS

Interview, taken

The above party was interviewed in his residence 1122 W, 30th St. on 6-14-63 

persons present at time of the interview were Sgts. E. Hernandez # 7101: * ^ 

L. Sandlin and Strong. The purpose of the interview was to determine if

Mr. GOEL had any knowledge or information that might possibly be relevant 

to the SENATOR KENNEDY INVESTIGATION. '

■ ■ ' STATEMENT ' ’ ' • ' '

Approve ^By
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pOEL, Mohan report .

which was somewhere around a period of about 1| years I had many
. conversations with SIRHAN. We both belonged to the PASADENA CITY COLLEGE 

. INTERNATIONAL CLUB, She club was composed of about 150'foreign students.
. I would say that from my own personal observations SIRHAN’s best friend 
was another Arabic studen-yby the name of MOHAMAD (M-Arabic~Tall—Good 
looking-Fair complexed).' ' . . .

As far as any of the teaching Staff knowing SIRHAN, I believe' that there 
was a member of the Political Science program that I believe knew SIRHAN 
quite well Ui-C, has only one eye-wears-artificial eye and glasses). I 
do remember that MISS NICELY who is the head of the International Students- 
talked with SIRHAN .and so did MR. RUDE from the ENGLISH DEPT. MISS ELDER' 
also was the Foreign students English teacher and talked with SIRHAN, 

Socially I did not know SIRHAN too well. I know that he did not drink
liquor and I believe that he was a MOSLEM, He never told me this, but

'this is what I believe. . I also believe that his friend MOHAMAD was a
Moslem.. SIRHAN was a heavy bettor at the race track. I know that he
used to go to SANTA ANITA a lot. I myself go to -Santa Anita but not as
much as he did, every time that I did go, I used to see SIRHAN there. 
He used to make big bets 60-S0 dollars on a race. One time when we were 

. at Santa Anita a middle aged woman gave him a good tip on a horse and he 
gave me the tip, the norse came in and he made a lot of money on his bet.-

No, SIRHAN did not have any girl friends that I know of, he was a very 
quiet type of man and the only time thatvI remember him talking to any 

. girls was during our meetings at the International Club. I remember 
seeing him talking to a'girl by the name of "SUZIE” and another girl by 
the name' of ’’SHARON” but I don’t .remember their last names. But to my 
knowledge he didn’t have an girl friends- and I never saw him with a girl.

No, I truthfully can’t say where SIRHAN got his money. I remember that 
at one time he was working in a gasoline station in Pasadena. After he 
left schoolssomewhere around the middle of 1964 I believe, I think it was 

; 1964, anyway I heard- that he was working horses in Del Mar. I think that : 
his brother the one that wears a beard and works at the FEZ as a musician 
got him the job in Del Mar. His brother is a much bigger bettor than 
SIRHAN was, and I think that helis the one that told me that SIRHAN was : 
working in Del Mar and that he had had an accident.

When I saw SIRHAN at Santa Anita in February or January of this year I told 
him that I had heard about his accident, I asked him how he was feeling 

. and;ihe told me that everything was alright. He was real happy. He told 

.me he felt fine but that he was suing tose people and that he was going 
■ to get some money from them. . ' . •

Yes, during'the time that I knew SIRHAN he had two cars first he had a 
1952 or 1953 black Cadillac and then the 1st car that he had was a real 
big one, it was a huge reddish DeSoto but I am not sure of the year. Once 
or twice he drove me home when I was walking from school.

■ To my' knowledge SIRHAN didn’t return back to Jordan or anywhere that I



page 3 " ’ :
GOEL, Mohan report . . ': ’ • • •■ \ ‘ t

know of. I remember seeing him in the track in Santa Anita during 1964 
and 1965. ■ • ; • ■I’ " ' ■ "• ■ ; • ’ . . -

Well Politically I know that SIRHAN.was very much against the Jewish 
people. He hated the Jews. In fact he stated to me many .times that he 
was for Hitler and the way that he handled the Jews. .He used to say that he 
couldn’t understand the Americans, that they let the Jews suck the blood 
of the nation and keep putting the money in the banks, and the Americans 
let them get way: with it. / ' > t .

SIRHAN was usually very quiet, he used no profanity, except sometimes he. 
used to swear in Arabic. Once a man spilled some coffee on his brother' 
in a'restaurant in.H llywood and SIRHAN called him a Mother Fucker in 
Arabic. .But most of0 the time he was polite/.helpful and quiet but he 
was very much .Anti Jew. .t.■ '

Nq , I never myself"heard;SIRHAN mention KENNEDY.',?' \ . . . ... . '

. E. Hernandez #7101
■ L. Sandlin #3255 
T. Strong '#
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■ "“■INTERVIEW ^ CONTIN A ranO^^Jetective'division

KENNEDY SHOOTING -.JUNE 5S 1968 12?151,M, OCC, DR 68 521 466

FOLLOW-UP INVESTIGATION - V6- GOL^TEIN, IRA

Central Receiving Hospital indicate^that victim Goldstein was brought 

in at 12?50 A,M, on June 5S 1968 via Unit G-4 which had responded to the 

shooting call at 3400 Wilshire Blvd, Victim Goldgtein was treated for 

a bullet wound in the left hip thigh with entry under skin anteriorly 

VS OKo Feels weak,

. Treatment received LMD Hosp, followup X-Rayo Condition on release described 

as satisfactory by Dr, Bazilauskas, MT slip indicated victim Goldgtein 

transferred to Encino Hospital via Goodhue Ambulance at the request of 

Dr, Gettleman on June 5S 1968,^ ^p^ryxh ately

At approximately 6?35 P,M, victim Goldstein was contacted by phone at 

Encino Hospital^ phone 789=8131s address of 16237 Ventura Blvd,9 Encino, 

Goldstein related that he would be released from the hospital tomorrow 

morning (6-6-68), That he was under treatment by Dr, Irving Gettlemans 

4835 Van Nuys Blvds Sherman 0aks9 Phone ST 8 1130 and Dr, Max Flnkel9 

Surgeon^ 22030 Sherman Way9 Canoga Park9 Phone 883-5700, He further 

stated that s witness to the attempted assassination is a Robin Caslen, 

unknown address on Mooncrest9 Encino9 phone 789=7736 and 784-4329, This 

witness stated to Goldstein that she was in the kitchen of the Ambassador 

Hotel during the assassination attemp during which Senator Kennedy fell 

backwards on her and as a result blood splattered on her face and clothing, 

She also stated that she saw the suspect Sirhan Slrhan in the background9

Victim is cooperative and will be able to attend the Grand Jury Hearing

June 79 1968,



Q Hl* My name is Sgt. Calkins. This is my partner, 

Sgt* McGann. We are from Homicide Division* What is your 

name, sir?^^_^

* V 'V J ^ .<.-.ci* z

Q . t Spell the last name^

. A f'f"'Yeaho. ’ •

Q . How old are you,

A 17* ‘

Q Where do you live? " =

Q And your telephone?

Q Okay, what can you tell us about this?

A Well, Senator Kennedy Just finished talking on the 

stage, you know, on the microphones and in back there was like 

a -~ the curtains came in ~- and you know, everybody that was

on the stage followed him -~ you Just followed him — and there

was like — it was a room and then there was like-an entry and 

there was me and a friend of mine who I lost somewhere in the 

translation, I don’t know, and this lady and then we heard 

like a big pop and it sounded like, you know, a loud balloon, 

and we all jumped and we didn’t know what it was and then

5




